Chinese Ver.
Regulations for International Students Applying for 
Undergraduate Study at China Academy of Art, 2015
China Academy of Art, formerly the National Academy of Arts, was established in 1928 by the National Department for Culture and the government of Zhejiang Province as a centre for specialist studies in the Fine Arts. Zhejiang is one of China’s most economically and culturally developed Provinces, the Academy is located in the provincial capital of Hangzhou. The Nanshan Campus sits beside the West Lake, Xiangshan Campus at the foot of the Xiangshan Mountain. Tranquil and visually exquisite, it is ideal setting for the practice and study of the Arts. The Academy’s seven specialist schools for plastic arts, design, inter-media, public art, animation, architecture and for art and the humanities, all presently accept International Students for Undergraduate level study.  

1. Student Application Materials

1. <China Academy of Art, 2015 Undergraduate International Students Enrollment Form > (Page 8)
2. 2 passport photocopy

3. High School Graduate Applicants or those possessing equivalent academic accreditation must present testimony of their attainments 

4. Applicant artworks (Consult documents addressing courses requirements) 

5. Photocopy of valid HSK Level 4 Certificate (Excludes courses conducted in English)   

6. 3 passport size 2.54×3.81cm photographs of the applicant, neutral background

7. An application fee of 600 yuan RMB

2. The Time to Apply

2015.1. 13– 2015.6.20

3. Postal Address for Application Materials

Room 329, Building No. 9, International College Office, China Academy of Art, 218 Nanshan Road, Hangzhou, Zhejiang Province, China. 310002

4. Application Contents (Consult relevant documents) 

Contents of Specialist Application: consult relevant document 

Students must apply according to the requirements of a specific specialism.

5. Enrollment

1. Thoroughly assessing all applicants’ specialist accreditation, HSK Chinese Language Proficiency Levels, High School attainment etc. exceptional students will be selected for enrollment. In the month following reception of all application materials, these students will be sent notification of enrollment and a VISA application form (the JW202 form). Those not selected for enrollment will receive no further correspondence. After receiving notice of their enrollment, students must then within one month supply tuition fee for the 1st year. Formal notice of enrollment will be sent as of July 2015.    

2. Those selected for enrollment will be required to commence studies in September 2015.

6. Course Fees

39000 RMB per academic year. It is only possible to register for study after having cleared the year’s course fees. Accommodation fees must be received within the time specified. 

7. Program of Study

In accordance with <China Academy of Art, Definitions of Student Status>, Undergraduate students are assigned 4 years for study (students of the Sculpture Department and School of Architecture [architecture, urban planning] 5 years). After beginning study, given close monitoring from then until graduation, International students work alongside their Chinese course mates. If unable to meet departmental requirements for an academic year, it is possible to extend the initial study period, with a maximum of 6 years as a limit (7 years for students of the Sculpture Department and School of Architecture [architecture, urban planning]). Those still unable to meet academic requirements will be withdrawn from study. 

8. Beginning Study

1、Within the first three months of study, any students the Academy’s reviews find fall short of standards will be subject to procedure and have their student credentials removed. 

2、China Academy of Art’s teaching model follows a two-tier foundation–specialism structure.

3、During the 1st year, students of all majors enter intensive study within the Centre for Foundation Studies, moving to their specialist departments at beginning the 2nd year. Architecture students (5 year course) spend their 1st and 2nd years in specialist foundational study, entering the department by year 3. 

9. Graduation and the Diploma

In accordance with <China Academy of Art, Definitions of Student Status>, only students who within the time specified meet all requirements for academic projects and compulsory courses (including graduating students’ artworks, designs, dissertations etc.) and whose academic attainment and standard of physical education overall meet with the Academy’s requirements, will be awarded China Academy of Art Certificate of Graduation. At the same time, those meeting with the requirements of <China Academy of Art Regulations for Student Awards> will be presented an appropriate degree certificate. 

10. Contact

Telephone: +86-571-87164711，87164712

Fax: +86-571-87164711

Email: caaic@163.com
Web: http://gjxy.caa.edu.cn/ 

Address: International College Office, China Academy of Art, 218 Nanshan Road, Building No. 9, Hangzhou, Zhejiang Province, China. 310002

Contacts: Wang Xiaofen, Gao Xindan
China Academy of Art, Details of 2015 International Student Specialist Course Requirements

	Category
	Code
	Major
	Years
	Course Requirements

	Chinese Painting
	01
	Chinese Painting 1
	4
	To present with application, 2 examples of Chinese painting or drawings, 1 portfolio of sketch work  (showing figures in at least 6 individual poses)

	
	02
	Chinese Painting 2
	4
	

	Calligraphy
	03
	Calligraphy and Seals Carving
	4
	To present with application 2 examples of calligraphy, including 1 carved seal

	
	04
	Calligraphy and Education
	4
	To present with application 2 examples of calligraphy, including 1 carved seal

	Fine Arts
	05
	Theory of Fine Arts and Design Art
	4
	To present with application, an article on fine arts (1000 words) and 2 photographs documenting artworks (5x7’’) 

	Painting
	06
	Plastic Arts*
	4*
	To present with application， 1 example each of the following: drawing, work in colour, sketch work (must show at least 6 individually posed figures)

	Visual Communication Design
	07
	Design Art
	4
	To present with application, 1 example each of the following: drawing, work in colour, sketch work(must show at least 6 individually posed figures)

a digital portfolio of work

	Animation
	08
	Image and Media Art
	4
	To present with application, 1 example each of the following: drawing, work in colour, sketch work (must show at least 6 individually posed figures)

a digital portfolio of work

	Architecture
	09
	Architecture（5Years）
	5
	To present with application, 1 example each of the following: drawing, work in colour, sketch work (must show at least 6 individually posed figures)

a digital portfolio of work

	Environmental Design
	10
	Architecture（4Years）
	4
	To present with application, 1 example each of the following: drawing, work in colour, sketch work (must show at least 6 individually posed figures)

a digital portfolio of work

	Recording Art
	11
	Recording Art
	4
	To present with application “Arts Curriculum Vitae”, music grading test certificate, certificate of award, 1 CD of work ( Instrumental Performance or Vocal Performance )


*1、The sutdy length of sculpture in the category of Painting (Plastic Arts) is 5 years.

List of Specialists
	Category
	Specialists

	Chinese Painting
	Calligraphy and Seals Carving

	Calligraphy
	Calligraphy and Seals Carving, Calligraphy and Education

	Theory of Fine Arts and Design Art
	Theory of Design Art, History and Art Theory, Visual Culture and Art Administration

	Plastic Arts
	Oil Painting, Sculpture, Sculpture(5 years), Inter-media Art,  Urban Sculpture, Landscape Installation Art, Fresco and Lacquer Painting, Public Art Education, Art Education, Planning and Communication of Public Art

	Design Art
	Visual Communication Design, Fashion and Apparel Design, Industrial Design, Visual Communication Design, Industrial Design（ Graduates will be awarded the degree of Bachelor of Engineering), Residence Products Design, Interactive Products Design, Leisure Products Design, Mobile Products Design, Textile Design, Comprehensive Design, Color Design, Art Engineer and Science, Ceramic Design, Glass Design, Ornaments Design

	Image and Media Art
	Photography Art, Advertisement as Video Art, film and television production, Animation, Cartoon and Illustration, Web Game Art, Multi-media Web-page Design

	Architecture（5 Years）
	Architecture Art, Urban Design

	Architecture（4 Years）
	Landscape Design, Environmental Design

	Recording Art
	Recording Art


中国美术学院2015年留学生本科生招生简章

中国美术学院，前身为国立艺术院，创建于1928年，是国家文化部和浙江省政府共建的一所学科、专业齐全的综合性重点美术学院。学院位于浙江省首府杭州。浙江是中国经济、文化最为发达的地区之一。座落于西子湖畔的南山校区和象山之麓的象山校区，安宁而美丽，是艺术学习和创作的胜地。现有造型艺术学院、设计艺术学院、跨媒体艺术学院、公共艺术学院、传媒动画学院、建筑艺术学院、艺术人文学院等7个专业学院招收留学生本科生。现有90个国家的留学生700余人在此学习。

一、 学生申请材料

1. 《2015年中国美术学院外国留学生本科招生信息登记表》（见下）
2. 护照复印件一份

3. 应、往届高中毕业生或具有同等学力者的学历证明及成绩单

4. 本人绘画作品（详见附表1专业要求）

5. HSK（汉语水平考试）四级有效证书复印件

6. 三张本人近期一寸免冠彩色照片

7．报名考务费（每门专业人民币600元），每生可填报考2个专业（类）
二、申请时间

2015年1月13日～2015年6月20日
三、申请材料邮寄地址

中国浙江省杭州市南山路218号中国美术学院9号楼国际教育学院办公室

邮政编码：310002

四、主要申请专业目录（详见附表）

申请专业目录详见附表2
所有学生须按专业（类）申报。

五、录取

1. 全面审核申请者的专业成绩、HSK汉语水平考试成绩、高中成绩等，按专业择优录取。审核合格者，收到材料后一个月内寄发预录取通知书、来华签证申请表（JW202表），未被录取者不再另行通知。预录取者收到预录取通知书后，一个月之内缴纳第一学年学费。2015年7月寄发正式录取通知书。

2. 被录取的新生将于2015年9月入学。 

六、学费

学费人民币39000元/学年。

缴清一学年学费者，才能注册学习。住宿费按规定另外收取。

七、学制

根据《中国美术学院学籍管理实施细则》，本科生学制为4年（雕塑专业、建筑学专业[建筑艺术、城市设计]学制为5年）。学院对外籍学生本着“宽进严出”的政策，根据其被录取专业（类），安排进入相应院系与境内生共同学习。若不能按院系要求，完成学年学习任务，可按学年适当延长学制，学生在校最长年限为6年（雕塑专业、建筑学专业[建筑艺术、城市设计]学制为7年）。若仍不能完成学业，则作退学处理。

八、入学事项
1、新生入学三个月内由中国美术学院进行全面复查，复查中如发现不符合本简章规定条件者，将按有关规定处理，直至取消入学资格或学籍。

2、中国美术学院专业教学为基础和专业“两段式”教学模式。

3、所有学生按所录取的专业（类），第一学年不分专业方向进入专业基础教学部集中学习，第二学年根据《中国美术学院本科分流方案》，由个人填报专业方向志愿，予以分流，进入各相关专业学习。但成绩不良者，不能按志愿分流。建筑学（5年制）第一、第二学年不分专业方向进入建筑学院基础教学部集中学习，第三学年根据《中国美术学院本科分流方案》，由个人填报专业方向志愿，予以分流，进入建筑学院相关专业学习。但成绩不良者，不能按志愿分流。录音艺术专业的学生入学后进入传媒动画学院完成4年制学习。一、二年级进行专业基础学习（含美术基础、音乐基础），三、四年级分别进入影视音乐制作工作室、音频工程与录音工作室、声音艺术表现工作室进行专业学习。
九、毕业与文凭

根据《中国美术学院外籍本科生学籍管理实施细则》，学生在学校规定年限内，修完教育教学计划规定内容，所有课程成绩均合格并获得相应的总学分和必修课（包括毕业创作/设计和论文答辩）学分，体育达到学校要求准予毕业,将获得中国美术学院颁发的毕业证书，同时达到《中国美术学院学位授予工作细则》要求者将授予相应学位证书。

十、联系方式

电话: +86-571-87164711，87164712

传真：+86-571-87164711

邮件：caaic@163.com

网址：http://gjxy.caa.edu.cn/ 

地址：中国浙江省杭州市南山路218号中国美术学院9号楼国际教育学院办公室

邮政编码：310002

联系人: 王晓奋、高昕丹
附表1：《中国美术学院2015年留学生报考各专业（类）一览表》

	专业名称
	专业代号
	专业（类）

方向
	学制
	专业要求

	中国画
	01
	中国画1
	4年
	报名时递交本人中国画作品或素描作品2幅、速写作品1幅

（速写作品须含6个人物动态）

	
	02　
	中国画2
	4年
	

	书法学
	03
	书法与篆刻
	4年
	报名时递交本人书法作品2幅、篆刻作品1幅

	
	04
	书法学与教育
	4年
	报名时递交本人书法作品2幅、篆刻作品1幅

	艺术学理论类
	05
	美术与设计理论类
	4年
	报名时须交由本人撰写的论艺术文章一篇(字数不少于1000字)，

和绘画作品的照片两张（五寸大小）。

	美术学类
	06
	造型艺术类*
	 4年*
	报名时递交本人素描作品、色彩作品、速写作品各1幅

（速写作品须含6个人物动态）

	设计学类
	07
	设计艺术类
	4年
	报名时递交本人素描作品、色彩作品、速写作品各1幅

（速写作品须含6个人物动态），以及电子版本人作品集

	戏剧与影视学类
	08
	图像与媒体艺术类
	4年
	报名时递交本人素描作品、色彩作品、速写作品各1幅

（速写作品须含6个人物动态），以及电子版本人作品集

	建筑类
	09
	建筑学类（5年制）
	5年
	报名时递交本人素描作品、色彩作品、速写作品各1幅

（速写作品须含6个人物动态），以及电子版本人作品集

	设计学类
	10
	建筑学类（4年制）
	4年
	报名时递交本人素描作品、色彩作品、速写作品各1幅

（速写作品须含6个人物动态），以及电子版本人作品集

	录音艺术
	11
	录音艺术
	4年
	报名时递交本人艺术简历、音乐考级证书、获奖证书、
作品光盘（器乐演奏、声乐表演）


*绘画（造型艺术类）中的雕塑专业学制为5年。

附表2: 2015年按专业大类招生的专业方向及教学模式如下：

	专业大类及所含方向
	两段式教学模式

	专业（类）
	专业或专业方向
	

	中国画
	中国画人物、中国画山水、中国画花鸟、中国画综合
	中国画专业的学生入学后第一学年不分专业方向进入书画基础部学习，第二学年根据《中国美术学院本科分流方案》进入各相关专业学习。

	书法学
	书法与篆刻、书法学与教育
	书法学专业的学生入学后第一学年进入书画基础部学习，第二学年进入相关专业学习。

	美术与设计理论类
	艺术设计学、史论、视觉文化与艺术管理
	美术与设计理论类专业的学生入学后第一学年不分专业方向进入美术与设计理论基础部学习，第二学年根据《中国美术学院本科分流方案》进入各相关专业学习。

	造型艺术类
	油画、版画、雕塑（该专业学制5年）、跨媒体艺术、城市雕塑、景观装置艺术、壁画与漆画、公共美术教育、教师教育（该专业按师范类要求培养）、艺术鉴赏
	造型艺术类专业的学生入学后第一学年不分专业方向进入专业基础教学部集中学习，第二学年根据《中国美术学院本科分流方案》进入各相关院系（工作室）学习。

	设计艺术类
	视觉传达设计、服装设计、染织设计、室内纺织品设计、工业设计、产品设计、会展设计、色彩设计、艺术工程与科技、陶瓷设计、玻璃设计、饰品设计
	设计艺术类专业的学生入学后第一学年不分专业方向进入专业基础教学部集中学习，第二学年根据《中国美术学院本科分流方案》进入各相关院系（工作室）学习。

	图像与媒体艺术类
	摄影艺术、影视广告、影视编导、动画、插画与漫画、游戏设计艺术、数字交互艺术、戏剧影视美术设计
	图像与媒体艺术类专业的学生入学后第一学年不分专业方向进入专业基础教学部集中学习，第二学年根据《中国美术学院本科分流方案》进入各相关院系（工作室）学习。

	建筑学类（5年制）
	建筑艺术、城市设计
	建筑学类（5年制）专业的学生在高考录取后新生入学前，按高考文化课成绩、专业考试成绩和专业志愿相结合的办法，分流到建筑艺术和城市设计专业方向学习。

	建筑学类（4年制）
	景观设计、环境艺术
	建筑学类（4年制）专业的学生入学后第一学年不分专业方向进入建筑艺术学院基础教学部集中学习，第二学年根据《中国美术学院本科分流方案》进入建筑艺术学院相关专业学习。

	录音艺术
	录音艺术
	录音艺术专业的学生入学后进入传媒动画学院完成4年制学习。一、二年级进行专业基础学习（含美术基础、音乐基础），三、四年级分别进入影视音乐制作工作室、音频工程与录音工作室、声音艺术表现工作室进行专业学习。


	中国美术学院外国留学生本科招生信息登记表
China Academy of Art, 2015 Undergraduate International Students Enrollment Form

	姓名
Name
	中文名
Chinese Name
	　
	插入电子照片
Insert JPG file of Photo

	
	护照英文名             Name on Passport 
	　
	

	出生日期Date of Birth
	　
	性别
Sex
	
	婚否
Single or Married
	　
	

	国籍
Nationality
	　
	护照号码Passport Number
	　
	

	高中毕业时间
Graduation Year of 
High School
	　

	高中毕业学校
School of Graduation
	　

	代码信息及
报考专业名称      Code and Major of Application
	代码 Code 1
	　
	专业大类名称Category1
	

	
	代码Code 2
	　
	专业大类名称Category2
	　

	是否学过汉语
Have you studied Chinese
	　
	汉语水平等级
HSK Level
	　

	本人手机
 Mobible Phone
	　
	家长手机 Telephone Number2
	　
	其它电话Telephone Number 3
	　

	准考证邮寄地址
Mail Address
	　

	
	

	
	邮编
   Post Code                                                                         
	电子邮件E-mail   
	　

	家庭地址
Home Address
	　

	
	

	
	　
	邮编     Post Code
	　

	家庭成员信息
Information of Family Members
	称呼
Title
	姓名
Name
	职业
Occupation
	电话号码
Telephone Number

	
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　

	填表说明：请考生准确工整填写专业代码、专业(类)名称，每生只能报考两个不同的专业，按照先后顺序，优先录取第一序列专业志愿。How to fill in this form: All applicants please enter accurately each major’s course-code and title. Each student may only apply for 2, individual majors, entering 1st their most preferred followed by a reserve.
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